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Időrendi bontás: 

 2015.02.10: Küldöttgyűlés 

 2015.02.11: Fizikai Intézeti Tanács 

 2015.02.16: Választmány 

 2015.02 .18: Fizika SzaB ülés 

 2015.02.19: első BöFi megbeszélés 

 2015.02.24: Választmány 

 2015.03.03: Választmány 

 2015.03.07: Mentorkirándulás 

 2015.03.09: Választmány 

 2015.03.10: Küldöttgyűlés 

Mindennapi teendők és delegáltságok: 

Mindennapi teendőimet elláttam, habár így utolsó félévben megszaporodtak a tanulmányi 

teendőim, de megpróbálom minél megfelelőbben ellátni a feladataimat. Az email-kre 

válaszolgattam, vagy továbbküldtem a megfelelő személyhez. A facebook oldalon és a 

levelező listákon próbáltam minden fontos dolgot megosztani a hallgatókkal.  

Minden választmányon és az Intézeti tanácson is részt vettem. Intézeti tanácson nem volt 

annyira a hallgatókat érintő téma. A Mafihe EHB elnökségi ülésein is részt vettem, ezzel 

folyamatosan egyeztetve a rendezvényeket és fejlesztve a kommunikációt. 

Ahogy már a tisztségviselőknek már említettem, nem kívánok majd az alakulón újraindulni. 

Ennek megfelelően már találtam utódot és megkezdtem a képzését. 

Fogadóóráimat 1 alkalmat leszámítva megtartottam. Amikor nem tudtam megtartani, akkor 

ezt a honlapon jeleztem, habár azt bevallom, hogy egy kicsit későn. 

 

Rendezvénynaptár 

A kari rendezvénynaptárba csak a matekos-fizikás buli került. Csak fizikás bulit is terveztünk 

az EHB-val. Ezen felül leginkább EHB-s programok lesznek, inkább szakmai jelleggel és a 

szokásos fizikus foci. Ezeket nem tartottam fontosnak betenni a kari naptárba, és sokuk még 

nem is fix. 

 



Mentorrendszer 

Idén 9 mentor jelentkezett, ami azért jó, mert ezzel megvan a szokásos keretszámunk. Nem 

titkolt nagy örömöm, hogy sok az új ember (9 jelentkezőből 7 új és 5 elsőéves). Én személy 

szerint mindegyik jelentkezőben látom a kellő potenciált. A SzaB ülésen ismételten Kovács 

Olivért szavaztuk meg a szakos mentorfelelősnek. Habár mondta, hogy most nem fog tudni 

olyan sok időt fektetni bele, mint tavaly, de a tapasztalatában megbízok, és még nem tudok 

olyan alkalmas emberről, aki esetleg a jövőben átvehetné a helyét. 

Mentorkiránduláson részt veszek, mint csapatvezető. Szabon beszéltünk, hogy majd fogunk 

majd szervezni szakos mentor csapatépítést is, esetleg más szakkal karöltve. 

Gólyatábor 

Az első gólyatábori megbeszélésen sok elsőéves is vett részt. Az előző szervezők és én is 

beszéltem a gólyáknak, hogy miből áll a BöFi szervezése. Hivatalos főszervezőnek egyedül 

Illés Albert jelentkezett, viszont lesz mögötte egy erős csapat. Emellett az előző főszervezők, 

Pálma Péter és Székely Gellért is aktívan részt vesznek már most is a tapasztalataik 

átadásában és a szervezőcsapat összeszedésében. Az első alkalom óta már többször össze is 

ültek ezen okból. Eddigiekhez képest talán a legnagyobb változás lesz, hogy egyel 

csökkentettük a táborhelyek számát. 

Ha bármi kérdésetek van a beszámolómmal kapcsolatban, akkor azt tegyétek fel 

küldöttgyűlésen, vagy írjatok a fizikaszk@ttkhok.elte.hu címre. 
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